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Interpelacja w sprawie zmian w zakresie Krajowej Administracji 
Skarbowej

Szanowny Panie Ministrze,

w związku z pismem, otrzymanym od Prezydenta Miasta Elbląga, zwracam się z prośbą o 
ustosunkowanie się do poniższej opisanego problemu.

Prezydent Elbląga zaniepokojony doniesieniami o wprowadzeniu zmian w zakresie Krajowej 
Administracji Skarbowej, zwrócił się do mnie o pomoc , o przeanalizowanie sprawy likwidacji 
Urzędu Celnego w Elblągu. Urząd ten został gruntownie zmodernizowany, by 300 celników 
mogło świadczyć swoją pracę na najwyższym poziomie, na różnych szczeblach: lokalnym, 
krajowym i zagranicznym. Istnieje obawa, że wskutek konsolidacji, duży procent celników straci 
pracę, co wpłynie negatywnie na i tak już wysoki wskaźnik bezrobocia w województwie 
warmińsko-mazurskim.

Dodatkowym argumentem, który ma duże znaczenie w tej sprawie, jest budowa kanału 
żeglugowego przez Mierzeję Wiślaną. Elbląg, jako port morski, posiada nowoczesną 
infrastrukturę do obsługi przeładunków. Kanał umożliwi Elblągowi połączenie się z Morzem 
Bałtyckim, basenem Zalewu Wiślanego, co wpłynie na ilość ów przeładunków. Jest to również 
szansa dla miasta na promocję turystyki.

W Urzędzie Celnym w Elblągu są aktualnie prowadzone prace nad procedurami, które pozwolą 
w porcie na odprawy fotosanitarne, co rozszerza asortyment importowany i zwiększa ilość 
odpraw.

W związku z powyższymi argumentami, kieruję zapytanie: czy istnieje szansa na ponowne 
przeanalizowanie sprawy likwidacji Urzędu Celnego w Elblągu, który w ocenie Prezydenta 
Miasta, jest placówką z ogromnym potencjałem, która generuje największe dochody w Izbie 
Celnej w Olsztynie, a co z tego wynika, wstrzymaniu planów likwidacyjnych?

 


